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Protokół ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Komisji Finansowo – Gospodarczej oraz Komisji Oświaty i Kultury 
w dniu 9 grudnia 2014r. 

 
 Posiedzenie otworzył o godzinie 9:00 Pan Jarosław Bytniewski, który powitał przybyłych 
członków komisji i pracowników urzędu gminy. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Magda Rachtan - Małycha 
Jan Rajchelt 
Maciej Szafrański 
Andrzej Szymczak  
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
Jakub Żołądek 
oraz 
Bogdan Kemnitz – Wójt Gminy 
Genowefa Przepióra – Zastępca Wójta \ Sekretarz Gminy 
Mirosława Nowak – Skarbnik Gminy 
Barbara Błoch – Kierownik Referatu Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Projekt WPF na lata 2015- 2024 i budżetu gminy na 2015r. - informacje ogólne. 
2. Przygotowanie planów pracy poszczególnych komisji na I półrocze 2015r. 
3. Sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. 

 
Ad.1 

Wstępne informacje dotyczące projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015       
-2024 i projektu budżetu na 2015r. przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała,            
że podczas ostatniego posiedzenia sesji wszyscy radni otrzymali projekty omawianych dokumentów 
i wyjaśniła, że procedurę ustalania budżetu reguluje ustawa  o finansach publicznych z dnia 27 
sierpnia 2009r.. Na podstawie tejże ustawy podjęta została uchwała nr XI/81/2011 Rady Gminy 
Kleszczewo z dnia 28 września 2011r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
(również przekazana radnym podczas sesji). W kwestii obowiązujących terminów Pani Skarbnik 
wyjaśniła, że do 15 listopada roku poprzedzającego rok budżetowy Wójt Gminy projekt budżetu 
przedkłada Radzie Gminy za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. W związku z listopadowymi 
wyborami samorządowymi projekty omawianych dokumentów przekazane zostały radnym podczas 
pierwszej sesji nowo wybranej Rady Gminy tj. 1 grudnia br. Pani Skarbnik poinformowała, że na 
dzisiejszym posiedzeniu przedstawiona zostanie informacja ogólna dotycząca WPF na lata 2015-
2024 oraz projektu budżetu na 2015r. W styczniu odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Rady 
Gminy, podczas którego projekt budżetu omówiony zostanie  w szczegółowości co do działów, 
rozdziałów i paragrafów. 
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 Pani Skarbnik podkreśliła, że każdą uchwałę budżetową weryfikuje Regionalna Izba 
Obrachunkowa, która w ciągu 30 dni od daty otrzymania projektu uchwały przekazuje gminie 
opinię o projekcie budżetu. Opinie o projekcie budżetu formułują także Komisje Rady Gminy. 
 Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt budżetu składa się z dwóch zasadniczych załączników 
prezentujących plan dochodów i wydatków budżetu gminy na dany rok. Załącznikiem do budżetu 
jest także plan przychodów (propozycja zaciągnięcia kredytu lub wolne środki z lat ubiegłych) i 
rozchodów (spłaty pożyczek i kredytów). W myśl zaleceń RIO na etapie konstruowania budżetu nie 
można planować wolnych środków z lat ubiegłych, stąd też w przedłożonym radnym projekcie 
budżetu pozycja ta nie występuje. Pozostałe załączniki do uchwały budżetowej doprecyzowują 
niektóre pozycje budżetowe jak np. dotacje udzielane z budżetu gminy, czy też dochody i wydatki 
związane z realizacją zadań zleconych realizowanych przez gminę. Załącznikiem do budżetu jest 
także plan wydatków na projekty realizowane w ramach Funduszu Sołeckiego.  
 Pani Skarbnik poinformowała, że procedura uchwalania budżetu zgodnie z uchwałą Rady 
Gminy przewiduje możliwość zgłaszania propozycji wprowadzenia do budżetu nowego wydatku, 
lub zwiększenia wydatku zaplanowanego w projekcie - Komisje Rady Gminy zobowiązane są w 
takim przypadku wskazać źródła jego finansowania. Pani Skarbnik przytoczyła treść paragrafów od 
4 do 9 uchwały nr XI/81/2011 z dnia 28 września 2011r. w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej i dodała, że uchwały budżetowe zamieszczane są na stronie BIP Gminy 
Kleszczewo, oraz publikowane  w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Następnie, w temacie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2024  Pani Skarbnik 
wyjaśniła, że projekt WPF zawiera określony w art. 243 ustawy o finansach publicznych wskaźnik 
spłaty zobowiązań, którego spełnienie jest wyznacznikiem prawidłowo prowadzonej gospodarki 
finansowej gminy. Do kalkulacji wskaźnika przyjmuje się przede wszystkim wartości dotyczące 
spłaty rat kredytów i pożyczek, wysokość obsługi długu, dochody ogółem, dochody bieżące, 
dochody ze sprzedaży majątku, wydatki ogółem i wydatki bieżące. 
 Radny Wawrzyniak zapytał jaka jest górna granica tego wskaźnika? 
 Pani Skarbnik poinformowała, że wysokość wskaźnika i jego dopuszczalny poziom 
prezentują wiersze 9.4 i 9.6 załącznika nr 1 projektu WPF. 
 Pani Skarbnik wyjaśniła również ramy czasowe sporządzanej prognozy finansowej, której 
okres pokrywa się z terminem zaciągniętych przez gminę kredytów i pożyczek.  
 Pani Sekretarz dodała, że  finanse gmin reguluje przede wszystkim ustawa o finansach 
publicznych, ale również ustawa o samorządzie gminnym reguluje te kwestie. Art. 7 tej ustawy 
wskazuje zadania własne gminy, a więc te, które mogą być finansowane przez gminę. W kwestii 
nadzoru nad samorządem Pani Sekretarz wyjaśniła, że sprawuje go zarówno RIO jak i Wojewoda 
Wielkopolski, którym  to organom przekazywane  są w terminie 7 dni podejmowane przez Radę 
Gminy uchwały.  
 Projekt  budżetu na 2015r. w szczegółowości co do działów, rozdziałów i paragrafów, oraz 
projekt WPF omówione zostaną podczas najbliższego posiedzenia komisji. 
 
Ad. 2 
 Komisje Rady Gminy ustaliły plany pracy na I półrocze 2015r. Plany stanowią załącznik            
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3 

W dalszej części posiedzenia przedstawione zostały następujące projekty uchwał: 
Ø Projekt uchwały nr II/7/2014 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejazdu             
i przechodu przez nieruchomość położoną w miejscowości Tulce przedstawiła Pani Błoch. Pani 
Błoch poinformowała, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał             
w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących m.in. 
określania zasad obciążania nieruchomości gruntowych. Zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 21 
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sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami nieruchomości stanowiące własność gminy mogą 
być obciążone prawami rzeczowymi. Służebność przejazdu i przechodu na działce geodezyjnej nr 
5/27 położonej w Tulcach została ustanowiona uchwałą nr XLIV/320/2014 Rady Gminy 
Kleszczewo z dnia 30.09.2014r. na rzecz właścicieli działek o numerach 5/19 i 5/23. Z wnioskiem, 
tym razem o poszerzenie służebności, wystąpili ponownie właściciele działek o nr 5/19 i 5/23 
położonych w miejscowości Tulce. Możliwość obsługi komunikacyjnej dla wyżej wymienionych 
nieruchomości, poprzez działkę o nr geodezyjnym 5/27 została przewidziana w uchwalonej zmianie 
planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Tulce. Poszerzenie terenu objętego 
służebnością umożliwi transport dostaw do zlokalizowanego w tej okolicy dyskontu spożywczego. 
 Radny Maciejewski zapytał czy wspomniany transport nie będzie przebiegał zbyt blisko 
szkoły? 
 Pan Wójt uważa, że transport odbywał się będzie bez wpływu na funkcjonowanie szkoły.  
 Radna Rachtan – Małycha zapytała czy dostawy prowadzone będą w godzinach nocnych? 
 Wójt stwierdził, że prawdopodobnie tak. 
Radni nie mieli więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/8/2014 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych przedstawiła 
Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art.25 ust.4 ustawy z dnia 8 marca 
1990r. o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez radę gminy radnemu przysługują 
diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. Art. 25 ust. 6 stanowi, iż wysokość diet 
przysługujących radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie półtorakrotności kwoty 
bazowej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na 
podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999r.  o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej 
sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw tj. obecnie kwoty 2.649,69zł. Zgodnie z ust.           
7 art. 25 Rada Ministrów określa w drodze rozporządzenia maksymalną wysokość diet 
przysługujących radnemu w ciągu miesiąca, uwzględniając liczbę mieszkańców gminy, przy czym 
kwota wymieniona w ust. 6 oznacza maksymalną wysokość diet w gminach o największej liczbie 
mieszkańców. §3 pkt. 3 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2000r. w sprawie 
maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy stanowi, iż radnemu w gminach 
poniżej 15.000 mieszkańców przysługuje maksymalna wysokość diety w ciągu miesiąca,                     
w wysokości do 50% maksymalnej diety ustalonej w ust. 6 art. 25 tj. obecnie do kwoty 1.324,84zł. 
Przy ustalaniu wysokości diet radnych zgodnie z art. 25 ust. 8 rada gminy bierze pod uwagę funkcje 
pełnione przez radnego. Dotychczasowe stawki diet radnych Rady Gminy Kleszczewo 
obowiązywały od dnia 6 lutego 2009r. w następujących wysokościach: 
1. miesięczna dieta zryczałtowana dla Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 1.170zł, 
2. diety dla radnych: 
a. za udział w sesji Rady Gminy: 

- dla wiceprzewodniczących Rady Gminy – 230zł, 
- dla pozostałych radnych – 170zł, 

b. za udział w posiedzeniu komisji Rady Gminy: 
- dla radnych, którzy przewodniczą posiedzeniu komisji – 190zł, 
- dla pozostałych radnych – 170zł. 

Pani Sekretarz poinformowała, że projekt niniejszej uchwały zakłada podwyższenie 
dotychczasowych stawek o 30 zł. W projekcie uchwały w stosunku do dotychczas obowiązującej 
proponuje się w §1 pkt. 3 proporcjonalne obniżenie diety Przewodniczącego Rady Gminy w 
przypadku nieobecności na posiedzeniu sesji lub komisji. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 

 
Ø Projekt uchwały nr II/9/2014 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów przedstawiła 
Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art. 37b ust. 1 ustawy z dnia  8 marca 
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1990r. o samorządzie gminnym rada gminy może ustanowić zasady, na jakich przewodniczącemu 
organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta oraz zwrot kosztów 
podróży służbowej. Dotychczasowa stawka diety za udział w Sesji Rady Gminy oraz za udział w 
naradach organizowanych przez Wójta Gminy wynosiła 140zł. Proponuje się wzrost diet dla 
sołtysów o 30 zł tj. do kwoty  . Projekt uchwały przewiduje, iż zwrot kosztów podróży służbowych 
dla sołtysów następował będzie według zasad określonych w Rozporządzeniu Ministra Pracy i 
Polityki Społecznej z dnia 29 stycznia 2013r. w sprawie należności przysługujących pracownikowi 
zatrudnionemu w państwowej lub samorządowej jednostce sfery budżetowej z tytułu podróży 
służbowej.  
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/10/2014 w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowych 
radnych przedstawiła Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art. 25 ust.               
4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez radę gminy 
radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. Rozporządzenie Ministra 
Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000r. określa sposób ustalania należności            
z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych gminy z wyjątkiem przejazdu pojazdem samochodem 
nie będącym własnością gminy. Zgodnie z § 5 ust. 3 w/w przepisu na wniosek radnego 
przewodniczący rady gminy może wyrazić zgodę na przejazd w podróży służbowej pojazdem 
samochodowym nie będącym własnością gminy. W takim przypadku radnemu przysługuje zwrot 
kosztów przejazdu wg stawek za 1km przebiegu, określonych przez radę gminy na podstawie 
przepisów dotyczących warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania 
do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów nie będących własnością 
pracodawcy.  
 W projekcie uchwały proponuje się ustalenie stawki zwrotu kosztów przejazdu radnego 
pojazdem samochodowym nie będącym własnością gminy w ramach podróży służbowej mającej 
bezpośredni związek z wykonywaniem mandatu, za 1 km przebiegu w wysokości stawek 
określonych jako maksymalne w rozporządzeniu ministra właściwego ds. transportu wydanym na 
podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o transporcie drogowym. Obecnie wydane 
na podstawie art. 34a Rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002r. w sprawie 
warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych 
samochodów osobowych, motocykli i motorowerów nie będących własnością pracodawcy stanowi, 
iż koszty używania pojazdów do celów służbowych nie mogą być wyższe dla samochodu 
osobowego niż: 
a) o pojemności skokowej silnika do 900cm3 – 0,5214zł, 
b) o pojemności skokowej silnika powyżej 900cm3 – 0,8358zł. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/11/2014 w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego dokonującego 
polecenia wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Pani 
Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy z dnia  8 marca 1990r. 
o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez radę gminy radnemu przysługują diety oraz 
zwrot kosztów podróży służbowych. Rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych                              
i Administracji z dnia 31 lipca 2000r. określa sposób ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży służbowych gminy. Zgodnie z § 2 ust. 1 w/w rozporządzenia termin i miejsce 
wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej określa 
przewodniczący rady gminy w poleceniu wyjazdu służbowego. Natomiast zgodnie z ust.                      
2 czynności, o której mowa w ust. 1 w stosunku do przewodniczącego rady dokonuje 
wiceprzewodniczący wskazany przez radę. Pani Sekretarz poprosiła, aby radni zastanowili się               
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i ostatecznie na sesji wskazali imiennie wiceprzewodniczącego, który będzie  dokonywał w/w 
czynności. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/12/2014 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 
2015r. przedstawiła Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że na podstawie opracowanych 
przez Komisje planów pracy, Przewodniczący Rady Gminy przygotuje propozycję tematów 
sesyjnych na I półrocze 2015r.  
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/13/2014 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014r. przedstawiła 
Pani Skarbnik. Pani Skarbnik omówiła zmiany w poszczególnych działach, rozdziałach                         
i paragrafach budżetu. Pani Skarbnik poinformowała m. in., że po stronie dochodów i wydatków 
wprowadzono zwiększenie dotacji na zadania własne w wysokości 3.700zł z przeznaczeniem na 
realizację wieloletniego programu wspierania rodzin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”. Po 
stronie wydatków zabezpieczono wcześniej wkład gminy w tym zadaniu wynoszący 40%. W treści 
uchwały w §1 ust. 1 pkt. 2 wprowadzono zapis, który został pominięty przy zmianie budżetu 
Uchwałą nr XLV/335/2014 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 29.10.2014r. Zmiany wprowadzone po 
stronie dochodów i wydatków wynikają z bieżącego poziomu wykonania budżetu. W 2014r. nie 
będzie realizowane zadanie związane z budową kanalizacji sanitarnej w Tulcach (zadanie 
przesunięto do realizacji na 2015r.), dlatego też nie będzie zaciągany kredyt na to zadanie                   
w wysokości 800.100zł  – zmianę obrazuje załącznik nr 3. 
 Radny Wawrzyniak zapytał z czego wynika zmniejszenie kwoty w paragrafie 0770 „wpłaty               
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości”? 
 Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmniejszenie planu w tym paragrafie jest efektem zaplanowanej,              
a nie zrealizowanej sprzedaży nieruchomości. 
 Radna Rachtan – Małycha zapytała z czego wynika różnica wysokości środków przekazywanych 
przedszkolom w Tulcach i Gowarzewie? 
 Pani Skarbnik wyjaśniła, że wysokość dofinansowania uzależniona jest od liczby dzieci 
uczęszczających do danej placówki, oraz od liczby niepełnosprawnych podopiecznych danego 
przedszkola.  
 Radna Batycka zapytała dlaczego w projekcie niniejszej uchwały nie ma pozycji 
uwzględniającej koszty związane z przejęciem parku od Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej                 
w Komornikach? Radna Batycka dodała, że Spółdzielnia podjęła już stosowną uchwałę wyrażającą 
wolę przekazania tego terenu na rzecz gminy, w zamian za co gmina miałaby ten teren 
zagospodarować i  udostępnić mieszkańcom. 
 Pani Skarbnik wyjaśniła, że przedmiotowa uchwała dotyczy zmian w budżecie na 2014r., 
natomiast park w Komornikach to temat przyszłoroczny.  
 Pani Sekretarz stwierdziła, że sprawa komornickiego parku wymaga obecnie uzgodnień co               
do kwestii notarialnego przekazania tej nieruchomości na rzecz gminy. 
 Następnie, Pani Skarbnik poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2014r. zakłada zmniejszenie deficytu budżetowego o 800.100zł.  
 Radny Wawrzyniak zapytał czy konieczne jest obecnie ograniczanie deficytu budżetowego 
skoro wskaźniki finansowe gminy są dobre? 
 Pan Wójt stwierdził, że plan tegorocznego budżetu zakładał pozyskanie środków unijnych na 
realizacje części przedsięwzięć. Ponieważ dotąd nie wdrożono programów, które powinny być 
realizowane od 2014r., zakładanych środków nie udało się pozyskać. Wójt podkreślił, że mało 
prawdopodobne jest obecnie pozyskanie środków unijnych na inwestycje kanalizacyjne, stąd też 
planowane jest ubieganie się o dofinansowanie z Wojewódzkiego Fundusz Ochrony Środowiska, 

 



6 

 

gdzie możliwy jest zwrot 40% kosztów inwestycji. Pan Wójt podkreślił, że gmina stając przed 
szansą  pozyskania unijnego dofinansowania będzie mogła zaciągnąć kredyt, ale dysponuje także 
znaczącym zapleczem finansowym w postaci 8,5ha terenów inwestycyjnych w Krzyżownikach.  
Radni nie mieli więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Ø Projekt uchwały nr II/14/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kleszczewo na lata 2014 – 2024 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że            
do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 - 2024 wprowadzono zmiany ujęte w budżecie 
na 2014r. w okresie od 24 lipca do 17 grudnia 2014r. Następnie Pani Skarbnik omówiła 
poszczególne zmienione w załączniku nr 1 pozycje. Zmiany w okresie  od 2015r. do 2024r. przyjęto 
tak jak w projekcie WPF na lata 2015 - 2024. Różnicę stanowi kwota długu na 31.12.2015r.                 
w wysokości 0,12zł. Raty kredytów nie są zaokrąglone do pełnych złotych. W rozchodach 
planowane są kwoty w zaokrągleniu stąd też wykazana różnica. Kwotę długu na 31.12.2015r. w 
niniejszej uchwale przyjęto wg kwot planowanych zaokrąglonych. Kwotę długu w projekcie WPF 
na lata 2015-2024 przyjęto wg faktycznego zadłużenia na dzień 31.12.2014r.  
 W załączniku nr 3 w pozycji „wydatki majątkowe” przesunięto realizację budowy sieci 
kanalizacji sanitarnej w Tulcach z 2014r. na 2015r. Usunięto zadanie „Koncepcja i dokumentacja 
kanalizacji sanitarnej miejscowości Tulce, Gowarzewo, Komorniki, Bylin, Szewce, Tanibórz”. 
Zadanie zostanie wykonane w 2015r. tj. w jednym roku za około 100.000zł. W zadaniu „budowa 
schroniska dla zwierząt” w 2015r. zwiększono kwotę  o 3.000zł. W wydatkach bieżących w zadaniu 
„zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz zmiana planu 
zagospodarowania gminy”, zwiększono nakłady o 7.000zł w 2015r. Zmniejszono limit zobowiązań 
o 923.683,85zł w tym: w wydatkach bieżących o 406.183,85zł, a w wydatkach majątkowych                
o 517.500zł. 
 Radny Maciejewski zapytał jakiego terenu dotyczy planowana budowa kanalizacji sanitarnej 
w Tulcach? 
 Pan Wójt wyjaśnił, że projekt zakłada budowę kanalizacji na ulicy Kasztanowej, Średzkiej, 
wzdłuż  ulicy Sportowej do przepompowni ścieków i być może na ulicy Poznańskiej. 
Radni nie mieli więcej pytań do projektu uchwały. 
 
  Pan Wójt zaprosił radnych na spotkanie konsultacyjne dotyczące lokalnej Strategii Rozwoju 
dla obszaru LGD „Trakt Piastów”. Celem spotkania jest dokonanie diagnozy obszaru, wskazanie 
jego mocnych i słabych stron, a także przedstawienie konkretnych rozwiązań w formie propozycji 
projektów. Omówiona zostanie działalność LGD i wstępne warunki uzyskania dofinansowania. 
Spotkanie odbędzie się po sesji Rady Gminy 17 grudnia 2014r. ok. godz. 17:30. 
  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz brakiem dalszych pytań Przewodniczący 
Bytniewski zakończył posiedzenie komisji o godz. 11:10. 
 
 
Protokołowała:     Za zgodność z przebiegiem obrad 
Magdalena Rakszawska        
        Jarosław Bytniewski 
 
 

 


